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Abstract (en)
An aluminium bottle for beverages has a circular-cylindrical hollow body 1 and a bottom 4 which is integral therewith and a truncated cone-shaped
shoulder 2 on the side opposite the bottom 4, which shoulder merges into a substantially cylindrical bottle neck 3. In order to be able to close the
bottle with a crown top 8, the end of the bottle neck 3 is moulded to form a mouthpiece 5 which has a bead 6 at its upper end, adjoining which bead
towards the bottom is a lip 7 into which the edge of the crown top 8 engages, the bead 6 having a larger diameter than the lip 7. Between the lip 7
and the shoulder 2 there is a transition part 9 with an enlarging diameter. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Aluminiumflasche für Getränke weist einen kreiszylindrischen Hohlkörper 1 und dazu einstückig einen Boden 4 und auf der dem Boden
4 gegenüberliegenden Seite eine kegelstumpfförmige Schulter 2 auf, die in einen im wesentlichen zylindrischen Flaschenhals 3 übergeht. Um
die Flasche mit einem Kronenkorken 8 verschließen zu können, ist das Ende des Flaschenhalses 3 zu einem Mundstück 5 geformt, das an
seinem oberen Ende einen Wulst 6 aufweist, an den sich nach unten eine Sicke 7 anschließt, in die der Rand des Kronenkorkens 8 eingreift,
wobei der Wulst 6 einen größeren Durchmesser als die Sicke 7 aufweist. Zwischen der Sicke 7 und der Schulter 2 ist ein Übergangsteil 9 mit sich
vergrößerndem Durchmesser vorhanden. <IMAGE>
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